

2022 Grindr for Equality MENA Grants, Application Criteria and Themes

Grindr for Equality (G4E) is delighted to announce an open call for LGBTIQ+ advocacy grants in Middle East-North Africa (Arabic-speaking countries).

Grants are available in the amount of US\$5,000 to support LGBTIQ+ organizations advocating for health, safety, and community empowerment in Middle East-North Africa (Arabic-speaking countries). To be considered for these grants, you should submit a proposal between between September 8th and September 24th, 2022.

Groups that apply during this period will receive a response by October 14th, 2022.

Selection Criteria:

- Organizations or groups that are operating in the Middle East and North Africa (Arabic-speaking countries).
- Organizations or groups focused primarily on advancing for LGBTIQ+ rights (Lesbian, Gay, Bisexual, Trans, Intersex, Queer, and more).
- Organizations and groups that do not focus primarily on advancing LGBTIQ+ issues are still eligible to apply for funding for projects that support LGBTIQ+ people if the group is managed by LGBTIQ+ people. For example, organizations or groups in which LGBTIQ+ people occupy all or most of the leadership positions at the various decision-making levels in the group.
- We do not accept applications from individuals, nor do we fund projects proposed by or for the benefit of individuals.
- We do not accept requests from for-profit companies.

- We do not accept applications from religious institutions, universities, sports teams, arts groups, government entities, political parties, or election campaigns.
- Organizations and groups do not need to have registered as an NGOs to qualify for our grants. However, they need to be able to receive funds via a bank account or have a fiscal sponsor.
- We will ask you, if possible, to publicly acknowledge the role of Grindr for Equality (G4E) in your work. If you decline this publicity for security reasons, this will not affect your chance of receiving a grant.

Thematic areas

Applications must fall under one of the following thematic areas. Below are some examples of projects for these thematic areas, but applicable projects do not necessarily need to be among those listed.

I. Advocacy and Decriminalization:

Media campaigns; peer support training; running hotlines and emergency services; collecting and documenting human rights violations and/or the stories and oral histories of LGBTIQ+ people for advocacy purposes; advocacy activities for the repeal of laws that criminalize LGBTIQ+ people; the enactment of comprehensive anti-discrimination laws; community advocacy through the provision of sexual health, mental health, and legal services.

II. Training and Capacity Building:

Organizing sessions and training workshops related to LGBTIQ+ issues, including other intersecting issues such as broader human rights, feminism, safety and security, etc.

Building organizational capacities for LGBTIQ+ organizations and groups in administrative and financial management; human resources management; building internal systems and policies; writing projects and fundraising; conducting security assessments; implementing protection plans, etc.

III. Protection, inclusion, and empowerment of transgender or transsexual people

Campaigns, leadership programs, and training to raise the voices of trans people; advocating for legal recognition of diverse gender identities; projects to improve access to medical care for transgender people; and providing support for treatment of Hormone Replacement and Gender Affirmation Surgeries.

منحة للمساواة لمناصرة قضايا الميم عين في الشرق الاوسط وشمال افريقيا (البلدان الناطقة باللغة العربية)

شروط الاختيار المجالات المواضيعية للمنحة

نحن في مبادرة غرايندر للمساواة سعداء بالإعلان عن فتح باب التقديم لمنحة غرايندر لمناصرة قضايا الميم عين في الشرق الأوسط وشمال أفريقيا (البلدان الناطقة باللغة العربية).

منحة غرايندر للشرق الأوسط وشمال أفريقيا (البلدان الناطقة باللغة العربية) هي منحة بمبلغ 5,000 دولار أمريكي لدعم منظمات ومجموعات الميم عين (المثليين/ات، مزدوجي/ات الميل الجنسي، عابري/ات الجنس أو النوع الاجتماعي وبيني/ات الجنس) والتي تعمل من أجل الصحة والسلامة وتمكين المجتمعات المحلية وتعمل على قضايا الميول الجنسية والهوية والتعبير الجندري في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا (البلدان الناطقة باللغة العربية). للنظر في طلبكم/ن لدورة المنحة لعام 2022، يجب عليكم/ن تقديم طلب تمويل في الفترة بين 8-24 سبتمبر 2022. ستتلقى المجموعات التي يتم اختيارها خلال هذا الدورة ردا بحلول 15 أكتوبر 2022.

شروط الاختيار:

المنظمات أو المجموعات العاملة في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا (الدول الناطقة باللغة العربية).

المنظمات أو المجموعات التي تركز بشكل أساسي على النهوض بحقوق افراد مجتمع الميم عين (المثليين/ات، مزدوجي/ات الميل الجنسي، عابري/ات الجنس أو النوع الاجتماعي وبيني/ات الجنس).

لا تزال المنظمات والمجموعات التي لا تركز بشكل أساسي على قضايا الميم عين مؤهلة للتقدم بطلب للحصول على تمويل للمشاريع التي تدعم أفراد مجتمع الميم عين إذا كانت المجموعة تدار من قبل أفراد من مجتمع الميم عين (المثليين/ات، مزدوجي/ات الميل الجنسي، عابري/ات الجنس أو النوع الاجتماعي وبيني/ات الجنس). على سبيل المثال ، المنظمات أو المجموعات التي يشغل فيها أفراد مجتمع الميم عين جميع أو معظم المناصب القيادية على مستويات صنع القرار المختلفة في المجموعة.

لا نقبل الطلبات المقدمة من الأفراد ، ولا نقوم بتمويل المشاريع المقترحة من قبل أو لصالح الأفراد. لا نقبل الطلبات من الشركات الهادفة للربح.

لا نقبل الطلبات المقدمة من المؤسسات الدينية أو الجامعات أو الفرق الرياضية أو المجموعات الفنية أو الكيانات الحكومية أو الأحزاب السياسية أو الحملات الانتخابية.

لا تحتاج المنظمات والمجموعات إلى التسجيل كمنظمات غير حكومية غير ربحية للتأهل للحصول على منحة. ومع ذلك ، يجب أن يكونوا/ن قادرين/ات على تلقي الأموال عبر حساب مصرفي أو أن يكون لديهم/ن راع أو كفيل مالي.

سنطلب منكم/ن ، إن أمكن ، الاشارة بشكل علني لدور غرايندر للمساواة في هذه المنحة. إذا كنتم/ن لا تستطيعون/ن الاشارة علناً لدور غرايندر للمساواة في مشروعكم/ن لأسباب أمنية ، فلن يؤثر ذلك على فرصتكم/ن في الحصول على المنحة.

المجالات المواضيعية:

يجب أن تدرج الطلبات ضمن أحد المجالات المواضيعية التالية. فيما يلي بعض الأمثلة على المشاريع الخاصة بهذه المجالات المواضيعية ، ولكن المشاريع لا يجب ان تكون أيا منها على وجه التحديد.

المناصرة وإلغاء التجريم:

الحملة الإعلامية ؛ تدريب دعم الأقران ؛ تشغيل الخطوط الساخنة وخدمات الطوارئ ؛ جمع وتوثيق انتهاكات حقوق الإنسان و / أو القصص والتاريخ الشفهي لأفراد مجتمع الميم عين لأغراض المناصرة ؛ أنشطة المناصرة من أجل إلغاء القوانين التي تجرم أفراد مجتمع الميم عين؛ سن قوانين شاملة لمكافحة التمييز ؛ المناصرة المجتمعية من خلال توفير خدمات الصحة الجنسية والصحة النفسية والخدمات القانونية.

التدريب وبناء القدرات:

تنظيم الدورات وورش العمل التدريبية المتعلقة بقضايا الميم عين، بما في ذلك القضايا التقاطعية الأخرى مثل حقوق الإنسان و النسوية والأمن والسلامة ...إلخ.
بناء القدرات لمنظمات ومجموعات الميم عين في التنظيم والإدارة ,الإدارة المالية ؛ إدارة الموارد البشرية؛ بناء الأنظمة والسياسات الداخلية ؛ كتابة المشاريع وجمع الأموال ؛ إجراء تقييمات أمنية ؛ تنفيذ خطط الحماية ، إلخ.

حماية وإدماج وتمكين العابرين/ات جنسياً أو جندياً:

الحملة الإعلامية وبرامج القيادة والتدريب لرفع أصوات الأشخاص العابرين/ات جنسياً أو جندياً ؛ الدعوة إلى الاعتراف القانوني بالهويات الجنسية المتنوعة ؛ مشاريع تحسين الوصول إلى الرعاية الطبية للأشخاص العابرين/ات جنسياً أو جندياً ؛ وتقديم الدعم للعلاج الهرموني وجراحات تأكيد الجنس.